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To: 5.1.2e SEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Fri 5/13/2022 2:28:15 PM

Subject: RE: Oproep aanvullen COVID-evaluaties

Received: Fri 5/13/2022 2:28:15 PM

HoEEE

lk zou hier ook nog even op terugkomen. lk heb het ook nagevraagd bij EEE en kreeg daar het volgende op terug:

Er waren twee onderzoeken, een daarvan is opgepakt door een andere directie maar ik weet even niet meer door wie. De andere

zouden wij oppakken maar dat is nooit doorgezet. Wij hebben in ieder geval nooit iets va een opdracht gegeven. Ze

wilden geloof ik dat wij zouden zeggen dat dit een mooi onderzoek is, dan konden ze dat gebruiken voor communicatie. Maar

ook dat hebben we geloof ik nooit gedaan.

Toen heb ik nog voor de zekerheid nagevraagd of dat dus zou betekenen dat er geen actie op was ondernomen maar dat er ook

verder geen actie nodig lijkt te zijn enlEREbevestiode dit toen.

Groeten,

Verzonden: maandag 2 mei 2022 15:55

Aan: [EEEDNN) BEEEDM© minvws.ni>

Onderwerp: RE: Oproep aanvullen COVID-evaluaties

En even check; hebiEzelf gevraagd?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: maandag 02 mei 2022 2:44 PM

Aan: NERF. minvws.nl>

Onderwerp: FW: Oproep aanvullen COVID-evaluaties

Hoi IEEEZ

Ik had nog even navraag gedaan bij de (oud-)collega’s van CZ over het onderzoek van de Universiteit Maastricht: ITEM (Institute for

Transnational and Euregional cross border cooperation and mobility) met hun projectvoorstel 'Naar een veerkrachtige

samenleving'. Nu blijkt dus dat niemand daar nj ESEZJ ii betrokken is geweest. Ik heb daarom ook metfEXIEEN
gesproken over wat daar de consequenties van zouden zijn. Hij geeft hieronder (ook na meermaals door te vragen) aan dat er voor

nu geen actie hierop nodig is. lk heb op zijn verzoek ook nog gekregen op het subsidieplein maar ik kan het daar ook niet

terugvinden. Zou je willen dat we hier nu nog verder actie op ondernemen of zoals [EK aangeeft dan toch afwachten?

Hoop datje een goede vakantie hebt!

Groeten,

van:[IEEBEEives n>
Verzonden: maandag 25 april 2022 09:30

pan ) SEE iso;RED ERE vv; IEEE
Onderwerp: RE: Oproep aanvullen COVID-evaluaties

minvws.nl>

Ha allen,

Sorry, dat zegt mij niks..
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Met vriendelijke groet,
5.1.2e

Telefoonnummer:

Werkdagen:

Verzonden: vrijdag 22 april 2022 12:01

pr iIEEE BESET  minvs.>;EEC
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Oproep aanvullen COVID-evaluaties

+oSERIE

Goed dat je het aangeeft, ik heb zelf (nog) geen toegang tot subsidieplein. Is het voor jullie mogelijk om dit te controleren?

weet jij toevallig iets van dit onderzoek van de Universiteit Maastricht: ITEM (Institute for Transnational and Euregional

cross border cooperation and mobility) met als titel 'Naar een veerkrachtige samenleving'?

Groeten,

van:IGE Eo minvws n>
Verzonden: donderdag 21 april 2022 19:28

Aan:EENBEEN© ninvws >;IEE) SEEN ninvws.n >

Onderwerp: RE: Oproep aanvullen COVID-evaluaties

Misschien zegt het [EXE lets en anders check mn subsidieplein.
Dat is mi wat we nu nog kunnen doen.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

von:INCE) BREEN is i>

Datum: donderdag 21 apr. 2022 6:47 PM

Aan: 5.1.2e @minvws.nl>

Kopie: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Oproep aanvullen COVID-evaluaties

Niet wat mij betreft.

Ik beschik over niet meer dan een titel en een instituutsnaam.

Als zich een partij met een product meldt (TEM of iets anders) is het vroeg genoeg om te bezien wat we daarmee doen.

Bovendien moet er — als er geld in gestoken - toch ergens een afwikkelingstraject daarvan zijn (via ZonMw? Subsidieplein?
Whatever).

Verzonden: donderdag 21 april 2022 17:30

Onderwerp: RE: Oproep aanvullen COVID-evaluaties

Moeten we dan kijken of we contact op kunnen nemen met Universiteit Maastricht: ITEM (Institute for Transnational and

Euregional cross border cooperation and mobility) om dit na te vragen?

Verzonden: donderdag 21 april 2022 16:04

aan:IEEE)EXEo ninvvis n>



823627

cc:INET
Onderwerp: RE: Oproep aanvullen COVID-evaluaties

@minvws.nl>

Lijkt me voorbarig.
1) Vraag is of het sowieso gelopen heeft

2) Als het gelopen heeft is de vraag wat het resultaat is. Als dat resultaat een rapport is dat ergens binnen VWS landt kan

het in elk geval op de rapportenlijst worden opgenomen.

Verzonden: donderdag 21 april 2022 16:01

Aan:IEEEJBEN@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Oproep aanvullen COVID-evaluaties

Dit lijkt dan dus risico te lopen zo’n evaluatie te worden die mogelijk niet goed landt binnen VWS, wat zou jij zeggen dat nu dan de

juiste vervolgstap is?

Van:EEEJEEN minvws.nl>

Verzonden: donderdag 21 april 2022 15:30

Aan: 5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Oproep aanvullen COVID-evaluaties

Nee,
Geen enkele reactie.

Behalve grappige opmerking, maar die reken ik niet mee.

EE

Verzonden: donderdag 21 april 2022 13:33

Aan:IEEET)BEE© invws.nl>
Onderwerp: RE: Oproep aanvullen COVID-evaluaties

HoEKER

lk was benieuwd of je toevallig al antwoord had ontvangen met betrekking tot je vraag over ITEM. Ik heb het zelf nog even

nagevraagd bij ons oude COVID-team ) maar zij wisten net als ik niet van dit

onderzoek. Ben benieuwd of dit wellicht toch nog bij iemand anders is belegd.

Groeten,

Dubbel
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